

《单词百科:unadapted是什么意思?unadapted怎么发音?unadapted的解释和用法》

英语单词unadapted是什么意思?unadapted怎么读?unadapted怎么发音?简答网为您整理了unadapted的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unadapted怎么读

unadapted的读音:[ˈ n ˈdæpt d]

unadapted的意思

1、adj.不适应的，未经改编的;

unadapted的近义词

1、unadjusted 未调节的;

unadapted的双语例句

1、The water is so corrosive that it can burn the skin and eyes of unadapted animals.

湖水的腐蚀性非常强，以至于他能灼伤无法适应的动物的皮肤和眼睛。

2、The changes of accounting environment make the traditional accounting mode unadapted to external environment, which makes accounting reformation urgent.

会计环境的变化使传统的会计计量模式无法适应变化的外部环境，迫切的需要相应的变革。

3、Gigantic communications scale based on vicegerent cross-domain authentication and unadapted modern network environmental problem owing to lack of flexibility were simultaneously solved.

解决了基于代理跨域认证的庞大通信规模和因缺乏灵活性而不适应现代网络环境的问题。

4、One of the limitation for traditional data-dictionary design pattern in information systems is short of expansibility, and it is unadapted for the appearance of new information resources.

针对传统信息模型中，数据字典的构建模式无法接纳新资源信息的加入，扩展性较差的不足，提出了一种可扩展的数据字典体系的结构设计方法。

5、You won't learn the subtleties of footwork and frequently repeated rocks will suffer erosion from dirty or unadapted shoes.

那样你就无法体会脚部动作的精妙，而岩面也会因此而被弄脏。

6、It is due to not only a deficient attraction to FDI but also the unadapted operation system between our agriculture and foreign agriculture. So our country should increase agricultural foreign investment appropriately.

方面由于我国农业缺乏对外商直接投资的吸引力，另一方面由于我国农业的经营体制与外商的经营体制不适应，所以我国农业在利用外资方面应适量的加大投资。

7、Since Model SNC-300 Huanghe cementing truck is becoming unadapted to the modern construction requirement, a multifunctional water supply truck, Stery 1291 water supply truck, is developed.

针对SNC&300型黄河水泥车越来越不适应现代施工需要的状况，研制开发出斯太尔1291多功能供水车。

以上是简答网为您整理的unadapted怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于un

adapted的用法、u

nadapted的释义、unadapted的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unadapted>

